

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, is pleased to confirm that the United States State Department has sent a Note today to our Embassy in Washington which states in effect that no further action will be taken on the Lonetree reservoir until the International Joint Commission (IJC) report is issued and both governments have had an opportunity to study it and to consult.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, a le plaisir de confirmer que le Secrétariat d'Etat des Etats-Unis a fait parvenir aujourd'hui à notre Ambassade à Washington une note établissant qu'aucune autre démarche ne sera entreprise au sujet du réservoir de Lonetree tant que la Commission mixte internationale n'aura pas publié son rapport et que les deux gouvernements n'auront eu l'occasion de l'étudier et de se renseigner.